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5g mag er niet komen omdat het de hele wereldbevolking, dieren en planten, 
kortom het hele ecosysteem van de aarde zeer grote schade zal toebrengen. 
Mens, dier, plant en micro-organismen worden er ernstig ziek van. Vaak gebeurt 
dit al zodra ze eraan blootgesteld worden. 
Daarnaast is 5G een middel voor crowd control. Mona Keijzer heeft gezegd dat 
ze dat een voordeel van 5G vindt. Denkt niemand in het kabinet er verder over 
na wat dat echt inhoudt? Hoe haalt ze het in haar hoofd? Is dat vooruitgang? Is 
dat welvaart? Is dat economisch een slimme zet? Doet dat het klimaat goed? 5G 
zal nog veel meer energie vreten dan de antennes die er nu al zijn. Is dat 
duurzaam? Nergens meer een stralingsvrije plek omdat het netwerk voor 98% 
dekkend moet zijn. Waar moeten al die stralingsgevoelige mensen dan blijven? 
Alleen als je van de aarde een zombie planeet wilt maken bedenk je zoiets.
De Nederlandse bevolking verdient een volksvertegenwoordiging die zich grondig 
verdiept in wat er met 5G boven ons hoofd hangt, een kabinet dat zich aan de 
grondwet houdt, een kabinet dat de veiligheid, gezondheid en vrijheid van zijn 
kiezers en eerlijke voorlichting als zijn belangrijkste taak ziet. Zoals er nu 
gehandeld wordt, laat zien dat men geen flauw idee heeft wat straling door WiFi, 
Dect, Bluetooth, 3G en 4G nu al voor ellende veroorzaken bij ruim meer dan 
500.000 inwoners van ons land. De bestaande zendmasten worden steeds voller 
gehangen met zenders, zelfs vlak bij scholen en kinder-dagverblijven.
Natuurlijk is er in het hele plan voor 5G geen aandacht geweest voor uitgebreid 
onderzoek onder de bevolking want als de bevolking op de hoogte zou zijn van 
de consequenties, zou 5G er niet komen en waren 3G en 4G er ook niet geweest. 
Dan was er gekozen voor glasvezel omdat de bevolking dat zou willen: zeer 
snel internet en geen schade aan het ecosysteem van de aarde. Beter voor het 
klimaat en veel goedkoper ook. Maar omdat de grote telecomreuzen miljarden 
kunnen verdienen aan mobiele netwerken en de verkoop van abonnementen in 
combinatie met een mobiele telefoon, hebben zij voor deze optie gekozen simpel 
omdat het hen meer opbrengt. Aan milieuschade door het vervangen van de 
bestaande telefoons door 5G-telefoons hebben zij geen boodschap.
Onze overheid kan miljarden verdienen aan de verkoop van de frequenties en 
dat geldt natuurlijk ook voor overheden van andere landen. Economische 
belangen worden hier de drijfveer en de beslissingen worden genomen door 
personen binnen de overheden die totaal onwetend zijn over de gevolgen. De 
mooie verkooppraatjes van de telecombedrijven worden geloofd. Naar 
argumenten van honderden onafhankelijke onderzoeksinstituten, 
wetenschappers, artsen en ervaringsdeskundigen wordt niet meer geluisterd 
omdat men zich in de kelders van Dagobert Duck waant en er al vergaande 
afspraken zijn gemaakt waar alles voor moet wijken. Ze modderen wat met voor 
hen gunstige blootstellingsnormen (ICNIRP onderzoek uit de vorige eeuw toen er 
nog geen 4G en 5G waren!), waarbij slechts gekeken is naar thermische 
opwarming gedurende 6 minuten, terwijl we 24 uur per dag blootgesteld worden 
aan straling. De biologische effecten worden volledig buiten beschouwing 
gelaten.
De vele onafhankelijke peer-reviewd onderzoeken uitgevoerd door, als zeer 
kundig bekend staande, wetenschappers, worden genegeerd. Er wordt zelfs 
gezegd dat er nog onvoldoende uit onderzoek gebleken is dat 5G schadelijk is!!!
Wat deze zogenaamde economen in hun blindheid vergeten is, dat ook zijzelf en 
hun families getroffen zullen worden door de gevolgen van straling. Een stille 
maar



meedogenloze ramp die zich zal voltrekken is in aantocht als we ons er niet 
tegen verzetten.
Als je je in de materie verdiept besef je steeds meer in welke mate het van 
levensbelang is om je ervoor in te zetten dat 5G gestopt wordt. Met de 
bestaande netwerken van 3G en 4G is er eigenlijk al een onzichtbare ramp 
gaande. Er komen hierdoor steeds meer mensen met EHS bij. Er komen echter 
ook steeds meer wetenschappelijke bewijzen over de relatie tussen EMV en 
allerlei lichamelijke klachten tot en met kanker. 
Hoe ver willen wij het laten komen met deze ellende? 6G is ook al in aantocht!!
Het bovenstaande maakt duidelijk dat: 

De 26 GHz band mag in geen geval geveild mag worden!
Wij gaan niet akkoord! Wij kiezen voor natuurlijk leven!
StralingsBewust Son en Breugel


